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内容概要

　　《高中英语互动新课堂高中：（选修6）（配最新人教实验版教材）》对每单元课文内容进行精
确、地道的逐句翻译，课文中的重点、难点清晰标出，确保您从细节上全面透彻地掌握课文内容。
对课文中出现的重点、难点、疑点、考点进行同步讲解并适当拓展，其中穿插大量的“助记”、“搭
配”、“思考”、“提示”等栏日，诱思探究，引导您全面互动。
当页课文中出现的生词清晰列出，并给出准确的释义，便于您在学习中及时记忆，随时查询。
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章节摘录

　　Rivers in some of the world's most populated ar-eas are losing water， many because of climate change
，researchers reported. Affected rivers include the Gan-ges in India， the Niger in West Africa， and the
Colo-rado in the southwestern United States. When addedto the influences from damming， irrigation and
otherwater use， these changes could add up to a threat tofuture supplies of food and water， the researchers
re-ported in a magazine.　　"Reduced run-off （地表径流） is increasing thepressure on freshwater（淡水的
） resources in much ofthe world， especially with more need for water aspopulation increases，" Aiguo Dai，
who led the study，said in a statement. "Fresh water being an importantresource， the reduced runoff is a great
concern. "　　Researchers looked at records of river flow in925 big rivers from 1948 to 2004， finding big
changesin about a third of the world's largest rivers. Riverswith decreased flow numbered more than those
withincreased flow by 2. 5 to 1， they said. For instance，526 cubic kilometers of water flows out of the
Missis-sippi River each year. The Columbia River lost about14 percent of its volume from 1948 to 2004，
largelybecause of reduced rainfall and higher water usage inthe West. 　　⋯⋯?
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编辑推荐

　　《高中英语互动新课堂：高中（选修6）（配最新人教实验版教材）》风靡全国，畅销十年，8000
成万读者的选择。
配最新人教实验版教材，英汉对照，图文全解，非常点拨。
含教材习题答案及听力原文。
　　1书 英汉对照，知识点拨　图解语法，四步作文　　1卷 名师原创，真正同步　单独装订，方便检
测　　1卡 魔数之七，循环记忆　语境记忆，贯通词汇
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